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نصیبی: آزادی بدون نگهداری از بین می رفت

 اسامی داوران هفته پانزدهم  
لیگ برتر مشخص شد

اســـامی داوران هفتـــه آخر از دور رفت لیگ بیســـت و 
چهارم مشـــخص شـــد. با اعـــام کمیتـــه داوران علی 
صفایـــی تقابـــل هـــوادار و پرســـپولیس، حمید حاج 
ملک بـــازی گل گهـــر ســـیرجان و چادرملو، حســـین 
زیاری نســـاجی مازندران و ذوب آهن اصفهان و وحید 
زمانـــی خیبـــر خرم آباد و مـــس رفســـنجان را قضاوت 
خواهند کرد. همچنین ســـوت بـــازی آلومینیوم اراک 
و شـــمس آذر قزویـــن در جیـــب امیـــر عـــرب براقی و 
ســـوت تراکتور و اســـتقال خوزســـتان هـــم در جیب 
وحید کاظمی خواهـــد بود. بیژن حیـــدری هم تقابل 
اســـتقال و ســـپاهان و ســـعاد وفاپیشـــه بازی ملوان 
بندرانزلی و فولاد خوزستان را برعهده خواهد داشت.

میزبانی نساجی، فقط با حضور بانوان
اتفاقات بازی ســـال گذشـــته پرســـپولیس و سپاهان 
موجب شـــد تا کمیتـــه انضباطی فدراســـیون فوتبال 
در آن مقطـــع رأی بـــه برگزاری مســـابقه دو تیم بدون 
حضور هـــواداران آقا و صرفاً با حضـــور بانوان در فصل 
04-1403 بدهـــد که این اتفـــاق در دور رفت رقم خورد، 
امـــا حالا رأی مشـــابه دیگـــری و برای نخســـتین بار در 

این فصل صادر شـــده اســـت.
برگـــزاری مطلـــوب و بدون حاشـــیه بازی ســـپاهان و 
پرسپولیس در ورزشگاه نقش جهان در حضور بانوان 
کاری کـــرد تا کمیتـــه انضباطی فدراســـیون بـــار دیگر 
تصمیـــم به برگزاری یک مســـابقه دیگر بـــا ممنوعیت 
ورود آقایـــان بـــه اســـتادیوم بگیـــرد و هـــواداران مرد 

نســـاجی را از بـــازی بعدی محـــروم کند.
کمیتـــه انضباطـــی اعـــام کـــرد: »باشـــگاه نســـاجی 
مازندران به دلیل فحاشـــی تماشـــاگران منتســـب به 
داوران و ورود لیدرهـــا به زمین مســـابقه و مســـتند به 
موارد 86 و 50 آیین نامه انضباطی فدراســـیون فوتبال، 
به برگزاری مســـابقه صرفـــاً با حضور بانـــوان در اولین 

بـــازی خانگی محکوم شـــد.«
بنابرایـــن، با توجه بـــه برگزاری دو بازی آینده نســـاجی 
مازنـــدران در خـــارج از خانه مقابـــل ذوب آهن و فولاد 
خوزســـتان، دیدار خانگی بعدی این تیم در قائمشهر 
در روز دوشنبه، هشتم بهمن ماه برابر آلومینیوم اراک 
صرفاً بـــا حضور بانـــوان برگزار می شـــود و ورود آقایان 

ممنوع است.

محرومیت خطیر از حضور در 
ورزشگاه ها

نســـاجی مازنـــدران در حالی به تســـاوی بـــدون گل در 
ورزشـــگاه شـــهید وطنی قائمشـــهر در هفته دوازدهم 
لیگ برتر مقابل خیبر خرم آباد رســـید که دو گل و یک 
پنالتـــی آنها با وی ای آر مردود اعام شـــد تا تیم میزبان 
نســـبت به این اتفاق اعتراض شـــدیدی داشته باشد.
کمیته انضباطی فدراســـیون فوتبـــال در کنار جرایمی 
که بـــرای دو تیم و هواداران نســـاجی در نظـــر گرفته و 
آن را بـــه طور رســـمی اباغ کـــرده، رأی بـــه محرومیت 
ســـنگین علی خطیر، مدیرعامل باشـــگاه نساجی هم 

داده است.
علـــی خطیـــر پس از پایـــان دیـــدار نســـاجی و خیبر از 
جایگاه ویژه وارد زمین مســـابقه شـــد و با عصبانیت به 
ســـمت داور رفت و نســـبت به قضـــاوت او در این بازی 
اعتراض داشـــت که این حرکت او با محرومیت همراه 
شـــده اســـت. بنابر اعام کمیته انضباطی به باشـــگاه 
نســـاجی مازندران، علی خطیر به دلیـــل بدرفتاری در 
قبال مقام رسمی مســـابقه در دیدار با خیبر خرم آباد، 
بـــا محرومیت 3 جلســـه ای از حضور در اســـتادیوم ها 
مواجه شده است که یک جلســـه از آن تعلیقی است.

داوران هفته هفدهم فوتسال 
مشخص شدند

داوران هفتـــه هفدهـــم لیگ برتر فوتســـال مشـــخص 
شـــدند. طبق برنامه مجید فراهانـــی قضاوت پالایش 
نفت اصفهـــان و پالایش نفت بندرعبـــاس را برعهده 
خواهد داشـــت. ســـید ســـجاد فتحی هم داور تقابل 
فرش آرا مشـــهد و  ســـفیر گفتمان تهران، اســـماعیل 
کمربسته داور شـــهرداری ســـاوه – کراپ الوند قزوین 
و  حســـین امیـــری داور مـــس ســـونگون ورزقـــان و 
فـــولاد زرنـــد ایرانیـــان خواهد بـــود. همچنین ســـوت 
دیدار گهـــر زمین ســـیرجان – ایرالکـــو اراک در جیب 
محمدجواد احتشـــام، ایرانیان قم – سن ایچ ساوه در 
جیب  ابراهیم مهرابی افشـــار و گیتی پســـند اصفهان 

– فجـــر در جیـــب محمدعلی ســـیاحی خواهد بود.
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بـــا برگزاری دیدار دوســـتانه ملی پوشـــان 
98 با پیشکسوتان ســـرخابی در ورزشگاه 
ایـــن  آزادی، جامعـــه فوتبـــال متوجـــه 
واقعیت شـــد که ورزشـــگاه بـــزرگ آزادی 
آمادگـــی لازم بـــرای برگـــزاری مســـابقات 
فوتبـــال را دارد تا دوباره هیجان به فوتبال 
ایـــران بازگـــردد، اظهارنظـــر حســـین طا 
مدیرعامـــل شـــرکت توســـعه و نگهداری 
امکان ورزشـــی در یک برنامـــه تلویزیونی 
مبنـــی بـــر آمادگـــی کامـــل این ورزشـــگاه 
بـــرای برگـــزاری مســـابقات لیـــگ برتـــر 
نیـــز نشـــان داد شـــرایط فیزیکـــی بـــرای 
میزبانی آزادی مهیاســـت امـــا همان طور 
که مهـــدی نصیبی مدیرعامـــل مجموعه 
ورزشـــی آزادی بعـــد از بازی دوســـتانه روز 
دوشـــنبه در جمع خبرنگاران اعام کرد، 
فدراســـیون فوتبال موافـــق برگزاری نبود 
به همیـــن دلیـــل احتمـــال میزبانی این 
ورزشـــگاه به شـــکل جدی از بیـــن رفت!
با این حال مســـئولان فدراسیون فوتبال 
در جریـــان برنامه تلویزیونـــی فوتبال برتر 
ادعـــا کردنـــد، ظهـــر سه شـــنبه تصمیـــم 
نهایـــی در ایـــن خصـــوص اخـــذ خواهد 
شـــد، امـــا پیـــش از آنکـــه جلســـه مذکور 
برگزار شـــود خبری عجیب آرامش اردوی 
استقال و ســـپاهان را بهم ریخت! خبر، 
کوتـــاه و عجیـــب بـــود: بـــازی اســـتقال 
و ســـپاهان بـــا یـــک روز تأخیر یعنـــی روز 
جمعـــه در ورزشـــگاه شـــهرقدس برگـــزار 
خواهد شـــد! به محض رســـانه ای شدن 
این خبـــر مســـئولان باشـــگاه اســـتقال 
مخالفـــت قاطع خود بـــا ایـــن تصمیم را 
اعـــام کردند و با اشـــاره بـــه برنامه ریزی 

قبلی خود برای ســـفر بازیکنان و مربیان 
خارجی شـــان صراحتـــاً اعـــام کردند در 
صـــورت تأخیر در زمان برگزاری مســـابقه 
اســـتقال متحمل خسارت سنگین مالی 
خواهد شـــد و از ســـوی دیگر برنامه ریزی 
اردوی آماده ســـازی نیم فصـــل آنهـــا بـــا 
اختـــال روبـــه رو خواهد شـــد. همزمان 
با اعتراض باشـــگاه اســـتقال، مسئولان 
ســـپاهان نیـــز بـــه دلیل مشـــابه بـــا این 
موضـــوع مخالفـــت کردنـــد تـــا ســـازمان 
لیـــگ بـــا چالشـــی جـــدی روبه رو شـــود. 
انتقـــاد تنـــد و تیـــز هـــواداران اســـتقال 
نیـــز مزیـــد بر علت شـــد تـــا فدراســـیون 
فوتبـــال و مســـئولان برگزاری مســـابقات 
از موضع خـــود عقب نشـــینی کنند و این 
بازی روز پنجشـــنبه در همـــان زمان قبلی 

برگزار شـــود.
امـــا در این میـــان ســـؤالات فراوانی برای 
افکارعمومـــی بـــه وجـــود آمده کـــه علت 
پیدایـــش ایـــن حجـــم از ناهماهنگی در 
جریـــان برگزاری این مســـابقه چیســـت؟

 
سازمان لیگ چرا نواقص را کتبی 

گزارش نداد؟
 مســـئولان ســـازمان لیگ از چنـــد هفته 
وزارت  مســـئولان  می دانســـتند،  قبـــل 
ورزش به ویـــژه احمـــد دنیامالـــی وزیـــر 
ورزش و جوانـــان تأکیـــد دارد ورزشـــگاه 
آزادی بـــا انجـــام ایـــن بـــازی بـــه چرخـــه 
برگـــزاری مســـابقات بازگـــردد بـــه همین 
دلیل مســـئولان ســـازمان لیگ و مدیران 
ارشد فدراســـیون فوتبال می توانستند در 
جریان بازدیدهای خود از ورزشـــگاه آزادی 
ایرادهـــای موجـــود در روند آماده ســـازی 
را بـــه مدیـــران ورزشـــگاه آزادی اعـــام 
کنند تا در زمـــان برگزاری مشـــکلی برای 
برگـــزاری بـــازی بـــه وجـــود نیایـــد. وقتی 
مسئولان سازمان لیگ فهرست ایرادهای 
موجود در ورزشـــگاه آزادی را برای مجری 
یـــک برنامـــه تلویزیونی ارســـال می کنند 

چرا ایـــن مشـــکات در روزهـــای اخیر به 
اطـــاع شـــرکت توســـعه و نگهـــداری یـــا 
وزارت ورزش و جوانان نرســـید؟ مطمئناً 
نصـــب دوربین هـــای چهـــره زن نظارتی، 
نـــور اســـتاندارد ورزشـــگاه، آماده ســـازی 
رختکن هـــا، تجهیـــز ســـالن کنفرانـــس 
خبرنـــگاران نکاتی بســـیار مهمی اســـت 
کـــه بایســـتی تـــا قبـــل از برگـــزاری بازی 
دوســـتانه روز دوشـــنبه مرتفـــع می شـــد 
امـــا آیـــا ســـازمان لیـــگ ایـــن نـــکات و 
ایرادهـــا را به صـــورت مکتـــوب بـــه اطاع 
مجریان تجهیز ورزشـــگاه یا وزارت ورزش 
و جوانـــان رســـانده یـــا ترجیـــح داده این 

9 و از  سلســـله مشـــکات را در دقیقـــه 
طریـــق اعـــام بـــه مجـــری یـــک برنامـــه 
شـــاید  کنـــد؟!  اطاع رســـانی  ورزشـــی 
مســـئولان ســـازمان لیـــگ و فدراســـیون 
فوتبـــال در مقطـــع کنونـــی خـــود را در 
ردیف عاقه منـــدان به برگـــزاری بازی در 
ورزشـــگاه آزادی نشـــان دهند اما بررسی 
وضعیت کنونی خاف این ادعا را نشـــان 

می دهـــد!
 

حیدر بهاروند کجاست؟
ســـؤال بزرگی کـــه در مقطـــع کنونی برای 
منتقـــدان و اهالی فوتبال بـــه وجود آمده 

ایـــن اســـت کـــه چطـــور حیـــدر بهاروند 
بـــه عنـــوان رئیس ســـازمان لیـــگ زمان 
نام نویســـی انتخابات فدراسیون فوتبال 
را از یاد نبرد و در نخستین روز نام نویسی 
ر  د کت  شـــر متقاضـــی  ی  هـــا نامزد ز  ا
انتخابات بـــه عنوان نفر اول نام نویســـی 
کرد امـــا در این مـــدت به عنـــوان متولی 
ســـازمان لیـــگ کوچک تریـــن اقدامـــی 
بـــرای تســـهیل در رونـــد برگـــزاری مجدد 
بازی هـــا در ورزشـــگاه آزادی انجـــام نداد؟ 
همزمـــان بـــا طـــرح ایـــن پرســـش مهم، 
افکارعمومی توقع دارنـــد، حیدر بهاروند 
در خصوص روند حضور خود در ســـازمان 

لیـــگ نیـــز شفاف ســـازی کامل بـــه عمل 
آورد کـــه او دقیقاً در این ســـازمان عریض 
و طویل چکار می کنـــد و نقش او در روند 
تصمیم گیری های جنجالی و حاشیه ســـاز 
اخیـــر چقدر بوده و حضـــور مجدد وی در 
فوتبال چـــه کمکی می تواند بـــه خانواده 
فوتبال کنـــد؟ البته باید گفـــت همچنان 
ابهـــام در خصـــوص حضـــور وی در ایـــن 
ســـمت وجـــود دارد و منتقـــدان بابـــت 
تأثیرگذاری او در پرونده مارک ویلموتس 
سؤالات متعدد و بی شـــماری دارند که به 
هیـــچ کـــدام از آنها پاســـخ قانع کننده ای 

داده نشـــده است؟

چرا سازمان لیگ مشکلات ورزشگاه آزادی را زودتر اعلام نکرد؟

فوتبال گروگان ویروس سوءمدیریت
گزارش یک

جواد رستم زاده
روزنامه نگار

ســـال 2024 به پایان رســـید و اکنون زمان 
مناسبی برای بررســـی و تحلیل عملکرد 
بازیکنان فوتبال ایرانی در این سال است. 
بازیکنانی که در لیگ های مختلف جهان به 
میدان رفتند و در شرایط مختلف ماهرانه 
بازی کردند، که برخی موفقیت هایی را به 
دســـت آوردند و برخی دیگر نتوانستند به 

اوج خود برسند.
مهـــدی طارمی کـــه در این ســـال به اینتر 
میان منتقل شد، از آغاز فصل با پیراهن 
اینتر در 19 بازی شرکت کرد و موفق به زدن 
یک گل و ارائه 4 پاس گل شـــد. این انتقال 
بزرگ و تجربه حضور در یکی از مشهورترین 
باشـــگاه های اروپا، بـــرای وی فرصت های 

جدیدی را فراهم آورد.
علیرضا جهانبخش نیز در ســـال 2024 با 
پیراهـــن هیرنفین و فاینـــورد مجموعاً 15 
بـــازی انجام داد و تنها دو پاس گل به ثبت 
رساند. این عملکرد به نوعی نشان دهنده 

سالی ضعیف برای او بود.
شـــهاب زاهدی با تیم آویسپا در لیگ ژاپن 
نســـبتاً موفق تر عمل کرد. او در 31 بازی به 
میدان رفت و توانست 9 گل به ثمر برساند 
و 2 پاس گل نیز ارائه کند، که نشان دهنده 
پیشـــرفت و توانایی هـــای او در این لیگ 

است.
صادق محرمی در دیناموزاگرب با مشکل 
مصدومیت روبه رو بود و تنها 4 بازی در این 
سال انجام داد، بنابراین سال خوبی برای 
او رقم نخورد. همچنین احسان حاج صفی 
با پیراهن آ.ا.ک آتن نیز در 17 بازی، 1 گل و 3 
پاس گل ثبت کرد و نتوانســـت به عملکرد 

مطلوب خود دست یابد.

مجید حسینی با تیم کایسری اسپور ترکیه 
بـــه دلیل مصدومیت هیـــچ فرصتی برای 
حضور در میدان نداشـــت و سال را بدون 
بـــازی به پایان رســـاند. اما علی کریمی که 
هم تیمی او هم هست با مجموع 24 بازی 
و 1 گل، در کایســـری اسپور عملکرد نسبتاً 
خوبی داشت، هرچند که او نیز بخشی از 
سال را در سایه مصدومیت گذرانده است.
سعید سحرخیزان با پیوستن به اورنبورگ 
در روسیه، برای اولین بار لژیونر شد و در 17 
بازی موفـــق به زدن 6 گل و ارائه 1 پاس گل 
شد. محمد قربانی هم که در اوایل سال به 
اورنبورگ پیوست، در 30 بازی 2 گل و 1 پاس 
گل به ثبت رساند. شهریار مغانلو نیز برای 
دومین بار لژیونر شد و در 10 بازی با پیراهن 

کلبا 3 گل به ثمر رساند.
علی قلی زاده با پیوســـتن به لخ پوزنان در 
لیگ لهســـتان، 22 بازی انجام داد و 3 گل 
و 3 پاس گل به ثبت رساند. محمد محبی 
در شرایط سخت دما در روسیه 20 بازی با 
پیراهن روستوف انجام داد و موفق به زدن 
8 گل و 5 پاس گل شـــد. همچنین، جواد 
حســـین نژاد به عنوان جدیدترین لژیونر 
ایرانـــی در روســـیه، در 13 بازی بـــا دینامو 

ماخاچ قلعـــه یک گل و 3 پاس گل به ثبت 
رساند.

مهدی قایدی با یک عملکرد درخشان و به 
ثمر رساندن 18 گل و 4 پاس گل در 26 بازی 
با پیراهن کلبا، سال بسیار خوبی را پشت 

سر گذاشت.
ســـامان قدوس به طور مشترک با دو تیم 
برنتفـــورد و کلبا، 10 بازی انجام داد و 3 گل و 

1 پاس گل به ثمر رساند.
در نهایت، ســـعید عزت اللهی با پیوستن 
به شـــباب الاهلی، 26 بازی انجام داد و به 
آمار قابل توجه 5 گل و 2 پاس گل دســـت 
یافت. همچنین سردار آزمون در مجموع 
با پیراهن رم و شباب الاهلی 29 بازی انجام 

داد و 16 گل و 7 پاس گل به ثبت رساند.
در مجمـــوع، عملکـــرد بازیکنـــان ایرانی 
در ســـال 2024 متنـــوع و متفـــاوت بود که 
رخدادهای بســـیار جذابی برای هواداران 
فوتبـــال ایجاد کـــرد. انتظار مـــی رود که در 
ســـال های آینده شاهد پیشـــرفت بیشتر 
این بازیکنان در لیگ های مختلف جهان 

باشیم.

 معرفـــی ســـرمربی تیـــم فوتبـــال امیـــد به 
کافی ســـردرگم تبدیل شـــده اســـت. تیمی 
کـــه از اوایـــل مهرماه ســـال گذشـــته، پس 
از حـــذف زودهنـــگام از بازی های آســـیایی 
هانگـــژو بـــدون ســـرمربی اســـت و هنـــوز 
فدراســـیون فوتبال تکلیف نفر اول نیمکت 
امیدها را مشـــخص نکرده اســـت. 19 آذرماه 
امســـال در شـــرایطی مهـــدی تـــاج پـــس از 
ســـپرده شـــدن اختیار کامـــل تیـــم فوتبال 
امیـــد بـــه فدراســـیون فوتبـــال از انتخـــاب 
ســـریع ســـرمربی جدیـــد خبـــر داد کـــه با 
وجود گذشته ســـه هفته همچنان وضعیت 
امیدهـــا نامعلوم اســـت و خبـــری از معرفی 
جانشـــین رضا عنایتـــی، آخرین ســـرمربی 

ایـــن تیم نیســـت.
 این در حالی اســـت که کمتر از دو ســـال تا 
بازی های آســـیایی ناگویا و انتخابی المپیک 
لس آنجلـــس باقـــی مانـــده اســـت؛ بـــا این 
حال بـــه نظر می رســـد فدراســـیون فوتبال 
اعتقـــادی به برنامه ریـــزی بلندمدت و حتی 
2 ســـاله هم بـــرای امیدهـــا نـــدارد و جاری 
بودن این سیســـتم مدیریتی ســـبب شـــده 
پروســـه انتخاب ســـرمربی جدید امیدها به 
کندترین شـــکل ممکن پیش بـــرود. حتی 
تأکید احمـــد دنیامالی، وزیـــر ورزش هم در 
جلسه با مسئولان فدراســـیون فوتبال برای 

برنامه  ریزی جهت صعـــود به المپیک، هنوز 
عملی نشـــده است.

نـــی  ا بازخو ید  شـــا  ، یرنـــا ا نوشـــته  بـــه   
صحبت هـــای چنـــد ســـال پیـــش تـــاج در 
یک نشســـت خبری، به این ســـؤال که چرا 
پرونده انتخاب ســـرمربی تیـــم فوتبال امید 
پـــس از گذشـــت نزدیـــک بـــه 15 مـــاه هنوز 
بایکوت مانده اســـت، پاســـخ بدهد. رئیس 
فدراســـیون فوتبـــال در آن نشســـت که در 
فاصلـــه یـــک ســـال تـــا بازی هـــای انتخابی 
تیـــم امید بـــرای حضور در المپیـــک پاریس 
برگـــزار شـــد، دربـــاره اینکـــه چـــرا تکلیـــف 
سرمربی را زودتر مشخص نمی کند، گفت: 
»هنـــوز زمان داریـــم، تیم امید ســـال آینده 

مســـابقه دارد!«
 بـــا این جـــواب شـــاید بهتـــر بتـــوان تأخیر 
این روزهای فدراســـیون فوتبـــال در معرفی 
ســـرمربی تیـــم امیـــد را درک کـــرد. به نظر 
می رســـد فدراســـیون فوتبـــال همـــان طور 
که اشـــاره شـــد اعتقـــادی بـــه برنامه ریزی 
بلندمـــدت بـــرای امیدها ندارد، مســـأله ای 
کـــه می توانـــد یکـــی از ریشـــه  های ناکامـــی 
52 ســـاله فوتبـــال ایـــران بـــرای صعـــود به 

المپیک باشـــد.
 فدراســـیون فوتبـــال با این تحلیـــل که این 
تیم در یک ســـال آینده مســـابقه ای پیش رو 

ندارد، انتخاب ســـرمربی جدید را به دقیقه 
90 و تنهـــا چنـــد مـــاه قبل از شـــروع مرحله 
انتخابـــی موکـــول می کنـــد تـــا با از دســـت 
رفتـــن زمان، تیـــم امید فرصـــت کافی برای 
هماهنگـــی بازیکنـــان هم نداشـــته باشـــد. 
چنین فرصت ســـوزی هایی ســـبب شـــده تا 
فوتبـــال بیـــش از 5 دهه پشـــت در المپیک 

. ند بما
 بـــرای المپیـــک 2028 لس آنجلس هم گویا 
همین ســـبک مدیریتی در حال اجراســـت 
و طولانی شـــدن پروســـه انتخاب ســـرمربی 
جدید تیم امید، ســـبب شـــده تـــا همچنان 
ماننـــد دوره هـــای گذشـــته فرصت ســـوزی 
شـــود. ایـــن یعنی فرصتـــی که تیـــم امید در 
فیفادی ها بـــرای برپایـــی اردو و انجام بازی 

تدارکاتـــی دارد، از دســـت برود.
 همیـــن نـــگاه دقیقه نـــودی باعث شـــده تا 
کیفیـــت مربیانـــی کـــه هدایـــت تیـــم امید 
را بـــر عهـــده می گیرنـــد، در ســـطح مربیان 
تـــراز اول و کارنامه دار فوتبال ایران نباشـــد. 
حضور برخـــی از مربیـــان ناکام کـــه نه تنها 
کارنامـــه قابـــل توجهـــی نداشـــته اند، بلکه 
نـــاکام هم بوده انـــد، برای نیمکـــت امیدها 
در دوره فعلی هم بـــه خوبی گویای اهمیتی 
اســـت که فدراســـیون فوتبال به المپیک و 

شکسته شـــدن ایـــن طلســـم می دهد!

سریال فرصت سوزی فدراسیون تمام نمی شود

تیم المپیک قربانی بزرگ تاج و رفقا
 نگاهی به عملکرد بازیکنان ایرانی در سال 2024

پیاده روی در تاریکی

مدیر ورزشـــگاه آزادی گفت: ورزشگاه آزادی 
بـــدون نگهداری از بین می رفـــت و خاکپور 

نباید بی انصافـــی می کرد.
مهـــدی نصیبـــی، دربـــاره ارزیابـــی اش از 
تســـت ورزشـــگاه آزادی در بـــازی منتخب 
اظهـــار  ســـرخابی،  پیشکســـوتان  و   98
داشـــت: خدا را شـــکر بازخوردهای مثبتی 
از وضعیت ورزشگاه گرفتیم . پس از اتمام 
مسابقه نیز جلســـه  میدانی برای ادامه کار 
و رفـــع نواقصـــی که امـــروز به چشـــم آمد 
برگـــزار کردیـــم . فـــردا هم حســـین طا، 
مدیرعامـــل شـــرکت توســـعه و نگهداری 
اماکن ورزشـــی جلســـه ای در دفتـــر بنده 
گذاشـــته و از کلیه عوامل درخواست کرده 
در این جلســـه شـــرکت کنند تا با بررسی 
موارد مختلـــف خودمان را بـــرای برگزاری 
بازی استقال و ســـپاهان آماده کنیم . وی 
درباره اینکه آیا منتفی شـــدن برگزاری این 
بـــازی در ورزشـــگاه آزادی همچنان قطعی 
نشـــده اســـت، گفت: ما که آماده برگزاری 
بازی هســـتیم . امیدواریم عزیـــزان هم به 
ما اعتماد کننـــد تا بازی روز پنجشـــنبه در 

اســـتادیوم آزادی انجام شود.
مدیـــر ورزشـــگاه آزادی درخصـــوص اینکه 
آیـــا بجـــز دوربین هـــای چهـــره زن نکتـــه 

دیگری مدنظر ســـازمان لیگ وجود دارد، 
توضیـــح داد: خیر. دوســـتان فقط بحث 
همیـــن دوربین هـــا را مطـــرح می کننـــد . 
ما هـــم گفتیـــم خـــود AFC اعـــام کرده 
بایـــد میله هایی که دوربین بـــه آنها وصل 
بوده باید جمع کنیـــم. اکنون منتظر این 
هســـتیم به ما بگوینـــد بایـــد دوربین ها را 
کجـــا و چگونـــه نصب کنیم. با مشـــخص 
شـــدن جای دوربین ها، زیرســـاخت ها را 

فراهم خواهیـــم کرد.
نصیبـــی در پاســـخ به ایـــن ســـؤال که در 
فاصلـــه باقیمانـــده تـــا بـــازی اســـتقال و 
ســـپاهان امکان چنین کاری وجـــود دارد، 
عنوان کرد: این کار انجام شـــدنی اســـت. 
ضمـــن اینکـــه دوربین هایی را بـــه حالت 
گـــردان گذاشـــته ایم تا مشـــکات امنیتی 
حـــل شـــود  تـــا اتفـــاق خاصـــی نیفتـــد. 
دوربین هـــای چهره زن نیـــز فرایند خاصی 
دارد. بایـــد پیمانـــکار مربوطـــه کـــه امین 
دســـتگاه امنیتـــی اســـت، نحـــوه نصـــب 
دوربین هـــا را بـــه ما اعـــام کند. مـــا باید 
ســـخت افزار را ایجـــاد کنیـــم . نرم افـــزار را 
هـــم بایـــد خـــود آقایـــان فراهم کننـــد تا 

مشـــکل حل شـــود.
وی ادامـــه داد: چمـــن کـــه عالـــی اســـت ، 

سکوها هم هیچ مشکلی ندارد و مشکات 
بـــرق هـــم تـــا آن روز قابـــل حـــل اســـت. 
نمی گوییـــم هیـــچ مشـــکلی نیســـت بلکه 
مشکاتی وجود دارد که ســـعی داریم تا روز 
پنجشـــنبه آنها را به کمترین حد و حتی به 

صفر برســـانیم.
مدیر ورزشـــگاه آزادی دربـــاره صحبت های 
محمد خاکپور نســـبت به اینکه مســـئولان 
پس از انقاب نتوانستند چمن ورزشگاه را 
هم حفـــظ کنند، اظهار داشـــت: خواهش 
می کنم دوســـتان انصاف را در نظر بگیرند. 
اگر تاکنـــون از ورزشـــگاه نگهداری نشـــده 
بود، تا الان از بین رفته بود. شـــاید آنچنان 
که مدنظر آقایان اســـت، نگهداری نشـــده 
باشـــد امـــا مجموعه نگهـــداری شـــده که 
تـــا الان ســـرپا مانده اســـت . اگـــر اقدامات 
حفظ ورزشـــگاه انجام نشـــده بـــود، تا الان 
ســـکوهایش فرو ریخته و چمنـــش از بین 
رفته بود. نصیبی خاطرنشـــان کرد: دقیقاً 
نمی دانـــم خاکپـــور چـــه گفتـــه امـــا از یک 
ورزشکار با ســـابقه ملی درخشان بعید بود 
چنین حرفی بزند. ورزشـــگاه آزادی تاکنون 
2بـــار مورد بازســـازی قـــرار گرفتـــه و این بار 
هم به طور کلی نوســـازی و استانداردسازی 

شـــده که جـــای بحثی باقـــی نمی ماند .


